
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 7. december 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål Y
Vil ministeren fortsat privatisere den almene boligsektor ved at afskaffe både
indirekte og direkte støtte fra det offentlige og lade almene boligselskaber be-
tale skat af overskuddet, som det fremgår af Liberal Alliances boligudspil, som
blev præsenteret af ministeren i 2012?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand

1/1

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2016-17
(Omtryk  - 16-12-2016 - Spørgsmål tilbagetaget) UUI Alm.del  Samrådsspørgsmål Y
Offentligt


